
 

 

 

Lobith, 6 maart 2018 

 

Betreft: OZB verhoging  

 

Geachte commissieleden, 

Via deze weg willen wij als bestuur van Stichting Accommodatiebeheer Lobith-Tolkamer (SALT) ons 
ongenoegen en onze zorgen kenbaar maken over de beoogde verhoging van de OZB met maar liefst 
40 procent. 

SALT exploiteert het Gildehuis in Lobith waarin diverse verenigingen gehuisvest zijn en veel sociaal 
culturele activiteiten plaatsvinden. U kent het Gildehuis wellicht van het politiek café dat plaatsvond 
op 29 september jl., waarbij verenigingen/stichtingen in dorpskernen gerust werden gesteld over de 
gevolgen van de destijds aanstaande fusie van de Gemeentes Rijnwaarden en Zevenaar. 

Door een strakke exploitatie en inzet van veel vrijwilligers weten we de begroting al enkele jaren 
sluitend te krijgen zonder enige vorm van structurele gemeentelijke ondersteuning. Daarbij weten 
we de huur voor onze vaste gebruikers acceptabel te houden en kunnen mensen of groepen voor 
een klein huurbedrag laagdrempelig sociaal/culturele initiatieven ontplooien. Het Gildehuis speelt 
dan ook een belangrijke rol in de dorpsgemeenschap. Dit werd het afgelopen jaar onderstreept door 
de derde plek tijdens de “Dorpshuis van het jaar verkiezing 2017”, mede georganiseerd door de 
provincie Gelderland. Deze visie lijkt niet gedeeld te worden door het college van B&W. De 
voorgestelde exorbitante verhoging van het OZB tarief zal onvermijdelijk moeten worden 
opgevangen door de gebruikers van het gebouw en zijn weerslag hebben op sociale en culturele 
activiteiten. 

Met verontwaardiging ontvingen wij de uitnodiging van de Gemeente voor een gesprek over het 
onderwerp op 28 maart: een week nadat de besluitvorming heeft plaatsgevonden. Een gemiste kans 
van het college van B&W voor het creëren van draagvlak en betrokkenheid. Hopelijk is dit niet 
toongevend voor de komende jaren en wordt er juist samenwerking gezocht met het 
verenigingsleven. Dit is wat ons betreft de enige manier om het gemeenschapsgevoel te stimuleren 
en daarmee de dorpskernen leefbaar te houden.  

Wat ons betreft kan het voorstel enkel doorgang vinden als er vooraf concrete besluiten liggen om 
de stichtingen en verenigingen structureel te compenseren. Wij wensen u in elk geval een wijs 
besluit. 

 

Met vriendelijke groet, 

Bestuur Stichting Accommodatiebeheer Lobith-Tolkamer 


